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Protokół nr XLVIII/1/10 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 25 lutego 2010r. 

w sali narad Urzędu Gminy 

 

 XLVIII sesja Rady Gminy Grodzisko Dolne rozpoczęła się o godz. 9.00. 

Otwarcia sesji dokonał i obrady poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański.  

Na wstępie przywitał Radnych Rady Gminy i Zaproszonych Gości.  

Stwierdził, że w sesji uczestniczy, zgodnie z listą obecności, 11-tu  Radnych Rady Gminy, co 

stanowi quorum, które pozwala Radzie Gminy podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: Andrzej Baj, Gałusza Teresa, Grzywna Stanisław, Feliks 

Joniec. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu z poprzedniej sesji i jednogłośnie zdecydowali        

o jego przyjęciu (11 głosów „za”). 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. W sprawie porządku obrad głos zabrali: 

Przewodniczący obrad  - na wniosek Wójta Gminy -zaproponował wprowadzenie  

dodatkowego podpunktu 4 w punkcie 3 porządku obrad „Podjęcie uchwał”: 

„4) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy.” 

Nie zgłoszono innych wniosków. 

Wszyscy radni (11) głosowali za przyjęciem wniosku Wójta Gminy o poszerzenie porządku 

obrad. 

W związku z powyższym po otwarciu sesji, stwierdzeniu quorum, przyjęciu protokołu z 

poprzedniej sesji Rady Gminy oraz przegłosowaniu wnioskowanej zmiany, porządek obrad 

obejmował: 

1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu  

   z poprzedniej sesji RG.  

2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 
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3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do prowadzenia Stowarzyszeniu Rozwoju 

Wiosek Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. gen. bryg. Witołda 

Nowiny- Sawickiego w Opaleniskach, 

3) w sprawie trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół, innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Grodzisko Dolne przez osoby 

prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

4) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. 

4. Przedłożenie informacji o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2009. 

5. Przyjęcie : 

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010, 

2) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010.   

6. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2010r. 

7. Interpelacje  i zapytania. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1  Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu z 

poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że punkt 1 porządku obrad uważa za zrealizowany. 

Ad. 2  Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący obrad udzielił głosu Wójtowi Gminy Jackowi Chmurze, który przedstawił 

informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
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Ad. 3 Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do prowadzenia Stowarzyszeniu Rozwoju 

Wiosek Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. gen. bryg. Witołda 

Nowiny- Sawickiego w Opaleniskach, 

3) w sprawie trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół, innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Grodzisko Dolne przez osoby 

prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

4) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. 

Ad. 3.1 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący. Omówiła 

poszczególne pozycje proponowanych zmian, powiedziała m.in. że zabezpiecza się w 

budżecie dodatkowe środki w wys. 8000 zł na zakup samochodu dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Laszczynach.  Poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

wszystkich komisji stałych Rady Gminy w czasie wspólnego posiedzenia komisji w dniu 

24.02.2010r.  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLVIII/300/10 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 11-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 3.4 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański odczytał skargę na działalność Wójta 

Gminy złożoną do Wojewody Podkarpackiego przez Pana Stanisława Piroga zam. Laszczyny. 

W czasie rozpatrywania skargi głos zabierali: 

Radny Kubis Stanisław: jego daniem Rada Gminy i Wójt Gminy są przez Pana Piroga 

bezpodstawnie  szkalowane. Należy tę sprawę oddać do Sądu z powództwa cywilnego o 

ochronę dóbr osobistych. Nie może tak być, że jedna osoba  bezpodstawnie szkaluje inne. 

Radny Stanisław Ryfa: Do czasu rozstrzygnięcia przez Sąd, kto jest właścicielem spornej 

działki powinno się doprowadzić do przywrócenia ruchu przez drogę k. Piroga. 

Sołtys Władysław Krupa: Z gospodarstwa Pana Piroga Spółdzielnia Mleczarska  odbiera 

mleko  samochodem o tonażu znacznie przekraczającym dopuszczalny na tej drodze tonaż. 

Pan Piróg chce, aby gmina załatwiła w Trzebownisku odbiór mleka mniejszym samochodem. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański przypomniał, ze radni są funkcjonariuszami 

publicznymi i muszą przyjmować na siebie zarzuty społeczeństwa. 

Radny Stanisław Ryfa : Pan Piróg zachowuje się skandalicznie, obrażając i szkalując radnych i 

mieszkańców Laszczyn w miejscach publicznych. Tak nie może być dalej. 

Wójt Gminy Jacek Chmura podkreślił, że każdy mieszkaniec gminy ma prawo do składania 

skarg. Zaproponował wstrzymanie się ze wszelkimi działaniami do czasu rozstrzygnięcia 

sądowego w II instancji. Jeżeli gmina wygra sprawę i jedno pismo nie doprowadzi do 

usunięcia szlabanu, to gmina doprowadzi do postanowienia sądowego, które umożliwi policji 

wyegzekwowanie udostępnienia drogi użytkownikom. Odnośnie wniosku radnego 

Stanisława Kubisa o przekazanie sprawy do sądu – zwrócił się do radnego z prośbą o 

wycofanie tego wniosku. Powiedział, że trzeba dać Sądowi możliwość rozstrzygnięcia sprawy, 

a dopiero potem działać. Wnioskował o pozostawienie sprawy bez dodatkowych działań do 

czasu rozstrzygnięcia sądowego. 

Radny Stanisław Kubis wycofał swój wniosek o oddanie sprawy do Sądu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Kubis przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy wraz z uzasadnieniem przygotowany przez 

Komisję Rewizyjną. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLVIII/301/10 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 11-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 4 Przedłożenie informacji o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2009. 

Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki Uzależnień Stanisław Baj przedstawił informację    

o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2009. 

Nie zgłoszono zapytań. Za przyjęciem informacji głosowało 11-tu radnych Rady Gminy  tj. 

wszyscy obecni na sesji.  

Ad. 5. Przyjęcie : 

1) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2010, 

2) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010.   
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Ad. 5.1 Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki Uzależnień Stanisław Baj przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2010. Omówił poszczególne działania zawarte w programie 

oraz preliminarz wydatków zaplanowanych na realizację tych zadań. 

Nie zgłoszono zapytań. 

Uchwała nr XLVIII/302/10 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010/w wersji zaproponowanej/ - 

została przyjęta 11-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.5.2 Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki Uzależnień Stanisław Baj przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2010.    

Nie zgłoszono zapytań. 

Uchwała nr XLVIII/303/10 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2010 /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 11-ma  głosami „za” 

i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący obrad Jerzy Gdański ogłosił  10 minutową przerwę. 

Po przerwie kontynuowano omawianie kolejnych punktów porządku obrad: 

Ad. 6. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2010r. 

Przewodniczący komisji stałych Rady Gminy przedstawili projekty planów pracy swoich 

komisji opracowane w czasie posiedzenia w dniu 24.02.2010r.: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Kubis odczytał projekt Planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2010, 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu Planu pracy Komisji Rewizyjnej głosowało 11-tu 

radnych Rady Gminy tj. wszyscy obecni na sesji.  

2) Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Feliks Szklanny odczytał projekt Planu pracy 

Komisji Spraw Społecznych na rok 2010, 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu Planu pracy Komisji  Spraw Społecznych głosowało 

11-tu radnych Rady Gminy tj. wszyscy obecni na sesji. 

3) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Józef Mścisz odczytał projekt Planu pracy 

Komisji Budżetu i Finansów na rok 2010, 
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Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu Planu pracy Komisji  Spraw Społecznych głosowało 

11-tu radnych Rady Gminy tj. wszyscy obecni na sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia  planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2010r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLVIII/304/10 w sprawie  zatwierdzenia  planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy na 2010r./w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 11-ma  głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.3 Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół, innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Grodzisko Dolne przez 

osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania. W uzasadnieniu do projektu uchwały podała, że przyjęta na poprzedniej sesji 

uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji… zawierała jedną usterkę prawną w 

§ 4 ust. 3. W obecnym projekcie  § 4 ust. 3 został poprawiony.  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLVIII/305/10 w sprawie trybu udzielenia i rozliczania dotacji dla przedszkoli, 

szkół, innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Grodzisko 

Dolne przez osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich wykorzystania /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 11-ma  głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.2  Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do prowadzenia Stowarzyszeniu 

Rozwoju Wiosek Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. gen. bryg. 

Witołda Nowiny- Sawickiego w Opaleniskach. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

Wójt Gminy Jacek Chmura zapoznał obecnych na sesji z przepisami prawnymi 

umożliwiającymi przekazanie szkoły do prowadzenia przez Stowarzyszenie. Przedstawił 

pozytywną opinię Kuratora Oświaty dotyczącą przekazania z dniem 1 września 2010r. Szkoły 

Podstawowej w Opaleniskach Stowarzyszeniu Rozwoju Wiosek Opaleniska, Podlesie, 

Zmysłówka. 
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Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym Maria Majkut zapytała o możliwość 

aneksowania umowy o przekazaniu szkoły w Opaleniskach o dodatkowe postanowienia 

dotyczące rozszerzenia struktury klas o klasy 4-6. Czy to będzie przed 1.09.2010r.? 

Wójt Gminy Jacek Chmura potwierdził taką możliwość, ale będzie to zależało od 

Stowarzyszenia, tj. czy Stowarzyszenie wystąpi z takim wnioskiem. 

Pani Dyrektor Maria Majkut zaznaczyła, że sprawa ta dotyczy nie tylko Szkoły w 

Opaleniskach, ale także  Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym. Będzie się to wiązało z 

likwidacją 3 oddziałów w tej szkole i likwidacją etatów. Zwróciła uwagę, iż niemożliwe jest, 

aby szkoła prowadzona przez Stowarzyszenie zapewniła taki poziom nauczania, jak Szkoła w 

Grodzisku Górnym, gdzie prowadzonych jest dużo zajęć pozalekcyjnych i innych. Młodzież 

przychodząca ze szkół ościennych w tej szkole była otoczona szczególną troską. 

Odpowiedź Wójta Gminy Jacka Chmury: Temat przejęcia szkoły w Opaleniskach przez 

Stowarzyszenie Rozwoju Wiosek Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka był dyskutowany na forum 

Rady Gminy od jakiegoś czasu. Wójt Gminy jest organem wykonawczym Gminy i jest 

zobowiązany do realizacji polityki Rady Gminy. Dlatego też przedkłada Radzie Gminy projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do prowadzenia Stowarzyszeniu 

Rozwoju Wiosek Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. gen. bryg. 

Witołda Nowiny- Sawickiego w Opaleniskach. Brana jest pod uwagę taka możliwość, że po 1 

roku szkolnym Stowarzyszenie zwróci tę szkołę do prowadzenia przez gminę. W umowie 

przekazania będzie zawarty zapis, że gminą przejmie tę szkołę, ale tylko jeżeli zostanie 

przywrócona struktura klas 0-3. Gmina absolutnie nie zgodzi się na prowadzenie małych 

szkół w strukturze klas 0-6. Nauczyciele z Grodziska Górnego mogą znaleźć pracę w 

Opaleniskach, ale to Stowarzyszenie będzie zawierało z nimi umowy. Jest możliwe uniknięcie 

wypłaty odpraw dla nauczycieli i gmina z tej ścieżki skorzysta. 

Wójt Gminy zaznaczył, że jego stanowisko w sprawie prowadzenia małych szkól przez 

stowarzyszenia jest takie, że jak najbardziej popiera prowadzenie takich szkół przez 

stowarzyszenia, ale w strukturze organizacyjnej klas 0-3. Najważniejsza jest oddolna 

inicjatywa rodziców, czyli to czy zechcą powołać Stowarzyszenie i przejąć szkołę do 

prowadzenia. 

Przedstawił ścieżkę przekazania Szkoły w Opaleniskach do prowadzenia przez 

Stowarzyszenie. Najpierw Gmina zawrze umowę ze Stowarzyszeniem na prowadzenie Szkoły 

w strukturze klas 0-3. Następnie Stowarzyszenie wystąpi z wnioskiem do Kuratora Oświaty o 

wydanie pozytywnej opinii w sprawie prowadzenia Szkoły w strukturze klas 0-6. 

Najważniejsze jednak będzie stanowisko rodziców w tej sprawie i ich wola do posyłania 

dzieci do Szkoły w Opaleniskach, szczególnie z klas 4-6. 
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Radny Dariusz Kopyt powiedział: Stowarzyszenie powstało z inicjatywy rodziców i ich wolą 

było utworzenie szkoły o strukturze klas 0-6. Wszyscy rodzice dzieci klas 0-6 zadeklarowali 

wolę posyłania dzieci do tej szkoły. Już na sesji grudniowej było wyraźnie powiedziane, że 

nauczyciele z Grodziska Górnego znajdą zatrudnienie w szkole w Opaleniskach.  

Radny Stanisław Kubis zapytał: Czy po przejęciu Szkoły przez Stowarzyszenie, w tym budynku 

będzie można odbywać zebrania wiejskie? 

Odpowiedź Wójta Gminy Jacka Chmury: Jak najbardziej, bo budynek jest własnością gminy.  

Radny Feliks Szklanny zapytał: Ilu uczniów odejdzie ze szkoły w Grodzisku Górnym? 

Odpowiedź Pani Dyrektor Marii Majkut: Odejdą trzy oddziały, a to znaczy, że pracę straci 

kilku nauczycieli. 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej z Opalenisk Janina Miś zadała dwa pytania: 

1. Co dalej będzie z projektem unijnym realizowanym aktualnie prze szkołę, a finansowanym 

ze środków Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Czy będzie mógł być dalej realizowany? 

2. Czy nauczyciele otrzymają odprawy? 

Odpowiedź Wójta Gminy Jacka Chmury na pytanie 2-gie: To nie jest likwidacja szkoły i 

odprawy nie przysługują. 

Odpowiedź Wójta Gminy Jacka Chmury na pytanie 1-sze: Odnośnie dalszej realizacji projektu 

POKL na dzień dzisiejszy nie znamy odpowiedzi na to pytanie. Prawdopodobnie będzie 

możliwa dalsza realizacja projektu, ale to musimy uzgodnić w Wojewódzkim Urzędem Pracy 

w Rzeszowie. 

Pani Dyrektor Maria Majkut zwróciła uwagę, że dotarły do niej informacje o tym, że na część 

rodziców była wywierana presja sąsiedzka. Zarząd Stowarzyszenia musi się liczyć z tym, że 

rodzice będą musieli wspierać Stowarzyszenie, w tym także finansowo, a nie zawsze będzie 

ich na to stać.  

Radny Dariusz Kopyt stanowczo zaprzeczył, że na rodziców była wywierana presja. Nie było 

żadnej presji, bo to była oddolna inicjatywa rodziców. 

Wypowiedź Radnego Stanisława Ryfy: dzieci powinny się uczyć w miejscu swojego 

zamieszkania, bo rodzice często pracowali przy budowach szkół. 

Sołtys Stanisław Wojtyna : Kiedyś dzieci ze starszych klas zostały przymusowo przeniesione 

do szkoły w Grodzisku Dolnym, pomimo protestów rodziców. Gdyby powstało 

Stowarzyszenie, to dzieci mogły by powrócić do Szkoły w Chodaczowie. 
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Wójt Gminy Jacek Chmura: Gmina nie będzie prowadzić małych szkół o strukturze klas 0-6, 

ale każda oddolna inicjatywa będzie miała zielone światło. Niestety, jeżeli tylko część 

rodziców zostawi dzieci w szkole w Grodzisku Górnym – to gmina nie będzie mogła zapewnić 

dowozu dzieci do tej szkoły. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przekazanie do prowadzenia Stowarzyszeniu Rozwoju Wiosek Opaleniska, Podlesie, 

Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. gen. bryg. Witołda Nowiny- Sawickiego w Opaleniskach. 

Uchwała nr XLVIII/306/10 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do prowadzenia 

Stowarzyszeniu Rozwoju Wiosek Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. 

gen. bryg. Witołda Nowiny- Sawickiego w Opaleniskach /w wersji zaproponowanej/ - 

została przyjęta 11-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 Interpelacje  i zapytania. 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań 

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Dariusz Kopyt podziękował radnym Rady Gminy za przyjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie do prowadzenia Stowarzyszeniu Rozwoju Wiosek 

Opaleniska, Podlesie, Zmysłówka Szkoły Podstawowej im. gen. bryg. Witołda Nowiny- 

Sawickiego w Opaleniskach. 

Przewodniczący Rady Gminy w imieniu mieszkańców gminy podziękował za dobre 

odśnieżanie dróg i chodników w gminie. 

Radny Kryla Stanisław powiedział, że na szkoleniu w sprawie wypełniania wniosków o 

płatność w Grodzisku Górnym rolnicy zgłaszali pretensje, że na terenie tutejszej gminy nie 

ma żadnego skupu żywca. 

Radny Stanisław Czerwonka potwierdził konieczność utworzenia skupu żywca. 

Przedstawiciele firm prowadzących skup żywca chcą uruchomić skup, ale potrzebują 

odpowiedniego pomieszczenia i zakupienia wagi. 

Inspektor urzędu Gminy Kazimierz Stopyra wyjaśnił, że rozmawiał z Panią prowadzącą skup 

żywca z Czarnej w tej sprawie. Jej stanowisko jest takie, że w tej chwili wstrzymuje się z 

uruchomieniem skupu w Grodzisku Dolnym, bo nie ma takiej potrzeby. Rolnicy, którzy chcą 

sprzedać żywiec, muszą się wcześniej zapisać na listę i dostarczyć żywiec do Piskorowic lub 

Czarnej. Również inny przedsiębiorca zrezygnował z uruchomienia skupu, bo ma dostateczną 

ilość żywca. Być może, że w okresie wiosennym zwiększy się zapotrzebowanie na mięso i 

przedsiębiorcy powrócą do projektu uruchomienia stałego skupu na terenie tutejszej gminy.  
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Wójt Gminy Jacek Chmura wyjaśnił, że gmina nie może wspierać finansowo przedsiębiorców 

i zakupić wagi. Pomieszczenie na skup jak najbardziej może być udostępnione.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad XLVIII sesji Rady Gminy. 

 O godz. 14.10 Przewodniczący obrad Jerzy Gdański ogłosił zamknięcie obrad XLVIII 

sesji Rady Gminy. 

Protokolant                                                                                      Przewodniczący obrad 

Janina Rydzik                                                                                          Jerzy Gdański 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


